
Protokoll fört vid Eskilstuna Bågskyttesällskaps
Årsmöte 2022-02-10

§1 Mötets öppnande.
Ordförande Fredrik Enerbranth hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Fastställande av röstlängd för mötet.
För att få rösta måste man vara 15 år och vara medlem i föreningen.
Det var 16 röstberättigade på mötet.

§3 Val av ordförande och sekreterare för mötet.
Fredrik Enerbranth valdes till mötesordförande och Emma Martinsson till mötessekreterare.

§4 Val av 2 protokolljusterare tillika rösträknare.
Magnus Byggnevi och Veli Lööw valdes till protokolljusterare tillika rösträknare.

§5 Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.
Mötet har varit utlyst på rätt sätt.

§6 Fastställande av föredragningslista.
Föreslagna föredragningslistan godkändes.

§7 Verksamhets- och förvaltningsberättelse
A. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret.
Verksamhetsberättelsen godkändes.

B. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning)
för det senaste räkenskapsåret.
Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste
räkenskapsåret godkändes.

§8 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste
verksamhet-/räkenskapsåret.
Revisorernas berättelse godkändes.

§9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för året 2021.



§10 Fastställande av medlemsavgifter samt ersättningar.
A. Medlemsavgifter
Mötet beslutade att medlemsavgifter för år 2023 skjuts upp till särskilt medlemsmöte senare
under året.
B. Milersättning
Mötet beslutade att föreningen ska erbjuda milersättning enligt skatteverkets riktlinje
(18,50 kr/mil) när vi kör egen bil för klubbens räkning.
C. Busshyra till tävlingar
Mötet beslutade att föreningen anser sig ha råd att stå för busshyra. Om möjligheten
utnyttjas eller ej får bero på eventuella smittskyddsrestriktioner.
D. Ersättning vid arbetsdagar
Med “en arbetsdag” som används som ersättning avses 4 h deltagande vid arbetsdag (om
inte arbetsdagen är kortare). Vid gruppbokningar/träningsgrupper ges en arbetsdag för tre
instruktioner.
Ersättningen behålls enligt tidigare: En arbetsdag motsvarar en tävlingsdag. Tävling över
två dagar motsvarar två arbetsdagar.
Om styrelsen ser att EBS inte längre har råd med denna förmån så kan de ta beslut om att
ta bort den under verksamhetsåret.
E. Ersättning licens för arbetsdagar.
Mötet beslutade att detta år erbjuda b-licens mot ersättning av en arbetsdag.

§11 Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande
verksamhets-/räkenskapsåret.
Kassör Olof Sundgren redogjorde för budgeten för det kommande räkenskapsåret.
Budgeten godkändes.

Ordförande Fredrik Enerbranth redogjorde för verksamhetsplanen för det kommande
verksamhetsåret.

Lydelsen av avsnittet Träningsverksamhets andra stycke, första meningen ändras

från:
“Till utesäsongen kommer vi sätta igång verksamheten i Hugelsta med måndagsträning för
nybörjargrupperna som bildades under hösten 2021.”

till:
“Till utesäsongen kommer vi sätta igång verksamheten i Hugelsta med måndagsträning för
nybörjargrupperna som bildades under hösten 2021 och våren 2022.”

Med ovanstående ändring godkändes verksamhetsplanen.

§12 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner
Styrelsen hade lagt en proposition om ändring av lydelsen av 5 § Firmateckning och
8 § Stadgeändring i föreningens stadgar.
Den föreslagna ändringen av 5 § medför att styrelsen kan ge firmateckningsrätt till en eller
flera styrelseledamöter var för sig och att firmateckningsrätt inte längre kan ges till personer
som inte är styrelseledamöter.
Den föreslagna ändringen av 8 § medför att beslut om ändring av stadgar även kan tas vid
extrainsatt årsmöte.

Propositionen godkändes



.
§13 Val av

A. Föreningens ordförande för en tid av 1 år:
Fredrik Enerbranth, omval
B. Halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år.
Olof Sundgren, omval
Emma Martinsson, nyval
Katja Mattsson, nyval
C. Val av styrelsesuppleanter med för dem fastställd turordning för en tid av 1 år.
Som styrelsen är utformad ses inget behov av suppleanter. Godkändes av mötet.
D. 1 revisor jämte suppleant för en tid av ett år. Verksamhetsårets avgående
styrelseledamöter är ej valbara. Styrelsen får ej nominera (men rösta på) kandidater till
dessa poster.
Thomas Karlsson omval till ordinarie revisor och Carita Danielsson omval till
revisorssuppleant.
E. 3 ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses till
sammankallande.
Jane Gyllhag, nyval, sammankallande
Veli Lööw, nyval
Urban Lindé, nyval
F. Beslut om val av ombud till SDF-möten (och övriga andra möten där föreningen har rätt
att representera med ombud).
Styrelsen utser ombud vid behov. Godkändes av mötet.
G. Ungdomsansvarig
Vi fortsätter under 2022 att hjälpas åt med arbetet att träna, stötta och måna om klubbens
ungdomar.
H. Husrådsrepresentant
Christer Adolfsson, nyval
I. Tävlingsanmälare
Jane Gyllhag, nyval
suppleant, Lena Höglund, nyval
J. Pressansvarig
Styrelsen är ansvariga
K. IT-ansvarig
Oskar Berg, nyval
L. Aktivitetsansvarig
Alla medlemmar hjälps åt med ansvaret att hitta på aktiviteter.
M. Ansvarig för redovisning av tävlingskvitton och deltagande på arbetsdagar.
Jane Gyllhag, nyval
N. Bokningsansvarig
Per Johansson, nyval
O. Licensutbildare
Jane Gyllhag, omval, i samarbete med Lena Höglund, omval
P. LOK-stödsansvarig
Lena Höglund, omval

§14 Övriga frågor.
Info om arbetsgrupper
Fredrik Enerbranth påminde närvarande att se över listan och skriva upp sig för medverkan
i någon av arbetsgrupperna. Särskilt arbetsgruppen för utebuttar är särskilt viktig att starta
upp.

MunktellTräffen
Hoppas vi ska bli av i år. Preliminärt datum är 29 oktober. Det kommer
behövas funktionärer och domare. Många av klubbens domare har licenser som gått ut.



§15 Prisutdelningar
Föreningens Hederspris 2021 tilldelas Oskar Berg och Stella Rytterstedt.

Jane Gyllhag tackades för lång och trogen tjänst i styrelsen, ca 25 år, hon får en blomma
och ett presentkort.

Stefan Hentschel tackades för sina 6 år i styrelsen med en delikatesskorg.

§16 Mötets avslutande.
Ordförande Fredrik Enerbranth tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Fredrik Enerbranth Emma Martinsson
Ordförande Sekreterare

Magnus Byggnevi Veli Lööw
Protokolljusterare Protokolljusterare
Rösträknare Rösträknare


